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 Zápis 8/11  schůze výboru sekce rychlostní kanoistiky ČSK 
konané dne 27.9.2011 v Praze na Strahově 

 
 

přítomni:   J.Boháč, E.Mlezivová,  P. Bednář, P.Hottmar,  J. Mareš, P. Mokrý,   
přizvaní na část jednání: T.Ježek, M.Doktor, 
  
 
1.   STK   
 

□ 
 

STK doporučuje prozkoumat možnosti obnovy závodní dráhy v Praze na Císařské louce.  
                                                                        Ú:  5/9/ 09 – J. Mareš 
                                                                        T: dlouhodobý úkol 2011 
 

□ 
 

 Úkol 2/6/ 11byl splněn.  Výbor byl seznámen se závěry jednání STK z 13.9.  Projednal připomínky 
k organizaci M-ČR v Sedlčanech, M-ČR v Račicích a MČR v Týně nad Vltavou a doporučil STK 
přijaté závěry zapracovat do směrnic na rok 2012 a do smluv s pořadateli závodů na rok 2012  
 

□ Výbor vzal na vědomí informaci o přípravě Soutěžních směrnic 2012 a informaci o přípravě 
termínové listiny probíhající v koordinaci mezi STK a reprezentačními trenéry. Termíny se mohou 
v případě kolizí ještě měnit. 30.11. bude předběžná termínová listina zveřejněna a na VH bude 
okomentována. Poté bude definitivně potvrzena 
                                                                         Ú: 1/8/10 – J. Mareš 
                                                                         T: 22.11. 2011 
 

□ J.Mareš informoval o problémech s kvalitou práce firmy Burdík, jednoho z dodavatelů zpracování 
výsledků závodů. J.Mareš záležitost projedná osobně s M.Burdíkem a současně bude hledat 
náhradním řešení v případě výpadku této firmy. (Možnost využití software používaným slovenským 
svazem)                                                             Ú: 2/8/10 – J. Mareš 
                                                                          T: 22.11. 2011 
 

□ Projednání organizace závodu M-ČR na krátkých tratích 2012. Po diskusi jednomyslně rozhodnuto 
schválit návrh STK - zvolit zbývající, zatím nevyzkoušenou variantu – uskutečnit mistrovství pouze 
v jednom termínu, společně pro všechny věkové kategorie, s tím že program bude 3-4denní. Pro rok 
2013 následně ve veřejné diskusi v oddílech a mezi trenéry vyhodnotit všechny varianty organizace: 
-  I. varianta (2010) – jedna soutěž, třídenní, omezení počtu startujících v jednotlivých kategoriích 
(tím i snížení počtu jízd) kvalifikací  
- II. varianta (2011) - rozdělení MČR na dva samostatné závody, mladší + dospělí a starší mládež, 
bez omezení startu, komfortní časový pořad s rezervou. 
- III. varianta (2012) – jedna soutěž, bez omezení startu, přizpůsobení časového pořadu na potřebný čas 
tak, aby bylo možno komfortně absolvovat všechny disciplíny a kategorie. 
 

□ Závodní dráha v Sedlčanech - podpora nového závodiště pokračuje, postupně vybavováno podle 
dohody ze strany města i ČSK. Z rozpočtu ČSK investována v r. 2011 plánovaná částka do vybavení 
závodiště - kotvení dráhy, nové bójky a doplňky cílového zařízení. Problémy technického charakteru 
jsou řešitelné, problémy s rybáři nutno řešit, proběhne jednání s městem v zimním období k dalšímu 
postupu.   
 

□ Vzhledem k nárůstu nákladů a vlivu inflace doporučila STK zvýšit pro sezonu 2012 po několik let 
fixovanou částku, poskytovanou oddílům za uspořádání závodů, o 5000,- Kč na závod. Výbor vzal 
návrh STK na vědomí a schválil zapracovat nový návrh do smluv s pořadateli. 
 

□ Výbor diskutoval a vzal na vědomí postup STK na řešení problematiky velikostí lodí C1 
benjamínků. Byly obeslány nejsilnější kanoistické oddíly s žádostí o vyjádření názoru na 
problematiku. Výsledek zjišťování bude vyhodnocen a předložen výboru ke schválení. 
                                                                           Ú: 3/8/10 – J. Mareš 
                                                                           T: 22.11. 2011 
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□ STK vyhodnotí zkušenosti se zařazováním závodů žen na C1. Závěry zapracuje do Soutěžních 
směrnic 2012.                                                      Ú: 4/8/10 – J. Mareš 
                                                                             T: únor  2012 
 

□ STK se bude zabývat námětem pro rok 2013 – zorganizovat společné závody se slovenským 
kanoistickým svazem  (Česko-Slovenský pohár), k diskusi je rozsah i lokalita závodu.  
                                                                             Ú: 5/8/10 – J. Mareš 
                                                                             T: podzim  2012 
 
 

2.   SCM – péče o talentovanou mládež    

□  Úkol 4/6/ 11 byl splněn,  P.Hottmar informoval výbor, že povinnost nově zařazených sportovců do 
SCM předat doklad o provedení  zátěžového EKG byl splněn. 
 

□ P.Hottmar informoval o závěrech jednání Rady SCM, výbor vzal výsledky na vědomí, doporučil 
radě projednat další možné formy podpory děvčat - kanoistek a předložit návrh výboru do 25.10. 
Současně P.Hottmar informoval o abdikaci L.Radoňové z členství v Radě SCM na vlastní žádost od 
1.1.2012, z důvodu plánovaného dlouhodobého zahraničního pobytu. Návrh nahradit L.R. trenérem 
mládeže KVS Praha M.Hájkem, výbor schválil.  
 

□ P.Hottmar informoval o přípravě testování SCM, pozvánka s podrobnými informacemi o testech, 
které se uskuteční první víkend v listopadu, bude zaslána závodníkům a trenérům mailem. Termín a 
místo testů byl zveřejněn již s výsledky 1.kola výběru do SCM, kterým prošlo 76 závodníků. Výbor 
projednal a schválil návrh rady SCM vyhovět žádosti Kryštofa Štejnara (CHO) o předtermín 
obecných testů SCM, kvůli plánované operaci. Rovněž byla schválena zdůvodněná žádost o dřívější 
termín testů Adama Richtera (KVS). Měření výkonů provede vedoucí SCM P.Hottmar. 
 

□ Oddíly byly upozorněny na nedostatky v evidenci objemů tréninku z deníků na www. Vyplnění 
objemů tréninku členů SCM 2011 za všechny týdny tréninkového roku 2010/2011 je jednou 
z podmínek zařazení do SCM 2012 a bude nadále vyžadována. V současnosti mnoho závodníků a 
trenérů evidenci využívá především ke své potřebě, cílem je naučit s deníky pracovat mladé 
závodníky. 
 

□  Čerpání financí 2011 probíhá podle požadavků detašovaných pracovišť SCM, oddíly jsou o čerpání 
prostředků průběžně písemně informovány. 

                                                                          
3.  Informace z RDS, RDJ, RDM 

 

□ Ú: 3/1/10 – modifikace kritérií odměn za výsledky reprezentace - výbor po projednání rozhodl 
pověřit J.Mareše rozborem vyplacených odměn v sezoně 2009 a 2010 a matematickou simulací 
navrhovaných úprav do těchto dvou sezon. Na základě tohoto rozboru bude připraven návrh 
možného řešení s účinností od roku 2012. Pro rok 2011 zůstává v platnosti stávající směrnice.                               
                                                                                 Ú: 5/4/10 – J. Mareš 
                                                                                 T: 25.10. 2011 
V rámci tohoto úkolu bude též projednána kritéria pro výpočet odměn za LOH 2012 (zohlednění 
parametru předjetých lodí.                                      Ú: 6/8/11 – členové výboru, M.Doktor 
                                                                                 T: 25.10. 2011 
  

□ Výbor schválil návrh odměn za výsledky dosažených  na evropských a světových soutěžích v roce 
2011. Vyplacení odměn zajistí sekretariát. 
 

□ Výbor uložil reprezentačním trenérům RDS, RDJ a RDM  připravit návrh nominačních kritérií na 
rok 2012 k projednání ve výboru do konce listopadu tak, aby byly k dispozici již před VH 
3.12.2011.  
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 RDS    

□  M.Doktor informoval členy výboru o činnosti mezi schůzemi - potřebné administrativě, komunikaci 
s asistenty a trenéry, o jeho účasti na tréninkových jednotkách různých tréninkových skupin, o jeho 
účasti spolu s J.Boháčem na Tiskové konferenci na MŠMT k dobrovolnictví ve sportu. 
 

□ M.Doktor komentoval písemnou zprávu a analýzu MS 2011 Szeged. Dosažené výsledky na MS a 
zejména vyjetá místa na OH (6 míst) byla výborem vyhodnocena jako velký úspěch.    
 

□ Výbor vzal na vědomí zprávu M.Doktora o před OH testu na dráze v Eatonu. Cílem startu bylo 
především ověření podmínek pro příští rok. Výbor pověřil J.Boháče a M.Doktora projednat s  ČOV 
zabezpečení oficiální rezervace ubytování pro OH výpravu ve stejné budově, v jaké bylo družstvo 
ubytováno při před OH závodu a projednat 5.10. s ČOV možnost ubytování, doplňkových akreditací 
a vstupů  pro trenéry nad rámec oficiální výpravy. 
                                                                                 Ú: 7/8/11 – M. Doktor, J. Boháč 
                                                                                 T:  25.10. 2011 
 

□ M.Doktor seznámil výbor s analýzou postupové bilance na OH, dalšími možnostmi stanoveného 
postupového klíče ICF na OH a se záměry na kontinentální OH nominaci v Poznani – květen 2012. 
Informoval o jednání s ČOV o podmínkách povoleného označení výstroje a výbavy týmu. 
  

□ Výbor vzal na vědomí informaci o čerpání rozpočtu RDS 2011. Stav příjmů i výdajů odpovídá 
průběhu sezóny a dosaženým úspěchům. Mírné přečerpání (účast na před OH závodu a odměny za 
výsledky reprezentace) bude pokryto.   
 

□ Výbor vzal na vědomí informaci o přípravě plánu RDS na sezónu 2012 stanovil M.Doktorovi 
pracovat v přípravě předběžného rozpočtu s dvěma variantami. částkou (2,8 a 3,2 mil. Kč.) 
                                                                               Ú: 8/8/11 – M. Doktor 
                                                                               T:  25.10. 2011 
 

□ Výbor vzal na vědomí informaci o přípravě podzimních VT v teple, o přípravě testování RDS 
v podzimních termínech – 17.-23.10.2011, informaci o zajištění speciální péče fyzioterapeuta 
Davida Vrbického (VÚN Střešovice) pro D.Havla a J.Štěrbu.   
 

□ Úkol 1/7/ 11 byl splněn  M.Doktor informoval výbor o jednání s vedoucími trenéry RSC o zařazení 
závodníků, kteří skončili v kategorii juniorů, o jednání s ředitelem CS MV-ČR, ohledně možnosti 
umístění dalších sportovců do péče CS MV-ČR. Zařazeni do péče RSC budou všichni junioři, 
navržení trenérem RDJ,  mimo J.Březiny. Předložil výboru a spolu s J.Boháčem komentoval 
seznamy sportovců a trenérů RSC pro rok 2012. Výbor  s  předloženými návrhy zařazených 
sportovců a úvazky trenérů do RSC souhlasí. Jsou stanoveny termíny oponentur v RSC, kterých se 
za SRK ČSK zúčastní J.Boháč  a M.Doktor.   
 

□ J.Boháč informoval o jednání s M.Doktorem a J.Dziadkowiacem prodloužení kontraktu poradce 
RDS na poslední rok olympijského cyklu. Náplň práce bude uzpůsobena potřebám před OH. Výbor 
po projednání prodloužení smlouvy schválil.   
 

□ Výbor projednal požadavek hlavního trenéra RD na zakoupení 1 ks mobilního startovacího zařízení 
pro trénink na startovní reakce specialistů na 200m. Sekretariát zajistí cenové nabídky domácích i 
zahraničních dodavatelů, následně bude rozhodnuto o dalším postupu, vč. možností financování.  
                                                                            Ú: 9/8/11 – M. Doktor, P. Mokrý  
                                                                            T:  25.10.2011 
 

□ 11.10. se uskuteční slavnostní podpis přihlášky ČR na OH 2012 na Pražském hradě, za SRK se 
zúčastní sportovci, kteří vyjeli účastnická místa na OH, plus D.Havel, M.Doktor, K.Leština, 
L.Dvořák a J.Boháč. Informaci na ČOV zašle sekretář.                                                                                    
                                                                            Ú: 10/8/11 – P. Mokrý 
                                                                            T: 30.9.2011 
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RDJ   
□  P.Hottmar komentářem doplnil písemnou zprávu ze závodu OH nadějí v Bygdošti, vyzdvihnul 

připravenost skupiny M.Hájka (KVS), která byla na soutěž připravena jako na skutečný vrchol 
sezóny.  M.Doktor poděkoval P.Hottmarovi za kvalitní odvedenou soustavnou práci s mládeží. 
 

□ Na tradiční prosincové kondiční VT RDJ je přihlášeno 9 reprezentantů. Výbor rozhodl o úhradě 
účasti těchto závodníků na náklady svazu. Soustředění se uskuteční na Božím Daru, v případě 
nepříznivých sněhových podmínek v SC Nymburk. Skupina bude doplněna o zájemce z SCM, kteří 
se mohou zúčastnit na vlastní náklady nebo z financí detašovaného pracoviště SCM. 
 

□  Plán RDJ a NK 2011  jsou připravovány, budou výboru zaslány před příštím zasedáním 
 
 

 RDM  
□  T. Ježek předložil a obhájil návrh nominace na MSM, rozšířené proti původnímu návrhu o juniora 

Hynka Chrousta na K1.  Dále informoval o stavu zajištění, ubytování, letenek a lodí a problémech 
v komunikaci s pořadatelem. Zvací dopis nominovaným je připraven. Příprava akce probíhá zatím 
podle plánu. Celkový rozpočet RDM nebude překročen. Výbor vzal informaci na vědomí a 
navrženou nominaci na MSM schválil. Výbor současně bere na vědomí, že část členů opustí po 
skončení MSM výpravu a budou pokračovat v Singapure na dovolené. Podmínkou tohoto postupu je 
ještě před odletem na akci podpis prohlášení, že po skončení MS končí péče ČSK a pokračují v 
pobytu na vlastní zodpovědnost.                        Ú: 11/8/11 – T. Ježek 
                                                                            T: 14.10.2011 
 

  
4. Různé 
□  Výbor schválil návrh na výrobu prezentačních předmětů - triček od dodavatele Newline, k použití i 

pro anketu a dále pro vhodné příležitosti (jubilanti) celkem 30 kusů. S dodavatelem projedná  
M.Doktor.                                                           Ú: 12/8/11 – M. Doktor, P. Mokrý 
                                                                            T:15.11.2011 
 

□ Výbor vzal na vědomí informace z 31. a 32. čísla Paddle Away, zpravodaje ICF. M.Doktor, zmínil   
povinnost národních federací předávat informace o mimosoutěžních dopingových kontrolách, u nás 
již standardně zajišťovanou a vydání knihy prof. Lenze Performance and Theory of Canoe Training. 
P.Mokrý vyzve sportovní fakulty univerzit k nákupu publikace do jejich knihoven a jeden výtisk 
bude zakoupen na svaz.                                       Ú: 13/8/11 – P. Mokrý 
                                                                             T:  25.10.2011 
 

□ J.Boháč informoval o kandidaturách SRK ČSK na mezinárodní soutěže. Na pořadatelství SP 2014 
bude zaslána přihláška na ICF do 30.10.2011, na pořadatelství ME 2015 bude podána přihláška 
ECA do konce roku 2011, výhledově a po konzultaci s ICF, po neúspěšné kandidatuře na MS 2015, 
bude podána přihláška ICF na MS 2017. Ve hře zůstává možnost pořádat ME 2012, kde ECA jedná 
o problémech Záhřebu, pořadatele ME 2012, a ví o zájmu ČSK být náhradním pořadatelem. O 
konečném řešení rozhodne ECA do konce září 2011.           
                                                                            Ú: 14/8/11 – P. Mokrý 
                                                                            T: 25.10.2011 
 

□ Úkol 5/6/11 byl splněn, J.Boháč a M.Doktor informovali výbor o schůzce s V.Chalupou k další 
spolupráci v mediální oblasti. Výbor schválil pokračování spolupráce s V.Chalupou i v dalším 
období a rozhodl zabezpečit oblast v rozpočtu 2012. Na nezávodní období (září – duben) bude 
potvrzena spolupráce v polovičním rozsahu a byly stanoveny akce, které budou mediálně pokryty. 
V podmínkách pro příští sezonu budou přesněji stanoveny finanční úhrady a rozsah pokrytí (více 
médií a tiskových agentur). 
 

□ Dlouhodobý úkol  – včasné podání kandidatury na pořádání SP 2014,  ME 2015 a MS 2017.     
                                                                        Ú:  9/6/ 11  –  P.Mokrý 
                                                                        T:   dlouhodobý úkol  
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□ Výbor diskutovat přípravu druhého ročníku ankety o nejlepší závodníky a trenéry roku 2011, P. 
Hottmar představil upravený návrh a byl pověřen zapracováním dalších připomínek a podnětů do 
pravidel ankety. Vyhlášení ankety se uskuteční začátkem ledna v Praze, na setkání s novináři, za 
přítomnosti médií. 
 

□ Výbor projednal způsob zhotovení kalendáře ČSK na rok 2012, pověřil M.Doktora zjistit náklady na 
šestistránkový nástěnný kalendář A4/A3 a zajistit fotografie nejúspěšnějších posádek 2011, 
především C2, K4, M.Fuksa, J.Dostál, L.Koranda, D.Havel. 
 

□ Školení trenérů III. třídy  je připravováno na únor 2012 v gesci P.Hottmara, informace pro zájemce 
budou během podzimu zveřejněny na internetu. 
 

□ Úkol  2/7/ 11 splněn J. Boháč připravil dopis pro oddíly, vysvětlující nový způsob podávání žádostí 
o dotace z programů MŠMT pro rok 2012 (III všeobecná sportovní činnost a IV údržba a provoz 
sportovních zařízení) který byl opakovaně rozeslán na všechny emailové adresy oddílů dle adresáře 
ČSK. Text byl též opakovaně zveřejněn na webových stránkách ČSK. Na dopis reagovala řada 
oddílů podáním žádosti o státní dotaci v předepsaném formátu. Všechny požadavky byly 
zapracovány do společné svazové žádosti a v termínu odeslány na  MŠMT. 
 

□ J.Boháč informoval o semináři ICF pro pořadatele SP a MS, který se koná v Barceloně. M.Doktor 
navrhl vyslat na seminář zástupce i v případě, že v rove 2012 SRK ČSK akci tohoto významu 
nepořádá. Výbor návrh schválil. P.Mokrý projedná účast s P.Šebestou a Z.Peckou. 

□ Příprava VH SRK ČSK - J.Boháč vyzval členy výboru, trenéry RD a sekretariát k přípravě 
písemných podkladů pro valnou hromadu, která se koná v sobotu 3.12.2011. Na příští schůzi výboru 
budou projednány první verze písemných podkladů výročních zpráv za jednotlivé oblasti činnosti 
sekce a potřebné organizační záležitosti.  

 

 
 
 
Zapsal: P. Mokrý 
 

Příští jednání se uskuteční 25.10. 2011   v 10:00 


